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U D G I V E R :  D A N S K  F I R M A I D R Æ T S  F O R B U N D

Dansk Firmaidræts Forbunds årsmøde
f. n o ve m b e r 1964 i Å lb o rg

Under den nordjyske by’s motto: „Ål
borg viser vej“ stod Ålborg Firma Sport 
i år som arrangør af forbundets årsmøde.

Fra nær og fjern styrede i week-enden 
den 31. oktober— 1. november repræsen
tanter til Ålborg i løbet af lørdag efter
middag og aften. Indkvarteringen fandt 
sted på hotel Hafnia.

Dagen før.
Erfaringsmæssigt kommer de fleste af 

organisationernes repræsentanter til års
mødebyen dagen før selve mødet, hvilket 
også var tilfældet i år, og arrangørerne 
havde i den anledning inviteret til en 
kammeratlig aften i Stadionhallens re- 
sturant lørdag aften. I samarbejde med 
det lokale bryggeri blev de tilstedeværen
de trakteret med smørrebrød og (selv
følgelig) 1 Park pilsner.

I en lille rask quiz var der præmier 
til de heldige, der vidste noget om Ål
borg by.

Velkom m en til Ålborg.
I restaurant „Skydepavillonen“s hyg

gelige lokaler ved foden af Ålborg- tår
net bød formanden for Ålborg Firma 
Sport, Eivind Nielsen, søndag morgen 
velkommen til de ca. 125 fremmødte re
præsentanter fra hele landet. Organisa
tionens velkomsthilsen blev fulgt op af 
Ålborgs viceborgmester, Marius A nder
sen, der i sin tale gjorde opmærksom 
på, at man indenfor bystyret fuldt ud 
er klar over firmaidrættens forskellige

problemer og naturligvis har øjnene 
åbne for at hjælpe til med at løse disse 
problemer, der for Ålborgs vedkommen
de specielt drejer sig om banespørgs
målet. Viceborgmesteren, der også er for
mand for „De samvirkende Idrætsfor
eningers Ålborg“, udtrykte til slut øn
sket om et sagligt og udbytterigt møde.

De indledende manøvrer.
Som årsmødets dirigent valgtes Henry 

Dalager, D JIF , der efter at have oplæst 
mødets dags- og forretningsorden fore
tog navneopråb og konstaterede mødets 
rettidige indkaldelse. Til viceborgmeste
ren sagde Dalager, at han på Ålborg- 
folkenes vegne takkede for det givne til
sagn om løsning af firmaidrættens pro
blemer i Ålborg, hvilket kaldte på smile
ne hos repræsentanterne. Viceborgmeste
ren pointerede i et senere indlæg, at hans 
ord ikke måtte betragtes som et tilsagn 
om løsning af problemerne, men som et 
løfte, såvel fra byens som fra „De sam
virkende Idrætsforeningens side, om at 
medvirke dertil.

Beretningerne.
Formanden, H. Agerskov Petersen, 

København, kommenterede herefter i et 
kort indlæg den før mødet udsendte 
trykte beretning og efterlyste specielt en 
mere præcis indsendelse af de årlige ind
beretningsskemaer. Fremover vil kursen 
blive skærpet på dette område, og måske 
bør vi tage det drastiske skridt at til-
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bageholde de pågældende organisationers 
tildeling af tipsmidlerne, sagde forman
den.

Forhandlingerne omkring den forhøje
de tildeling af tipspenge blev ligeledes 
berørt, og formanden konkluderede, at 
forbundet i år har søgt indenrigsmini
steriet om 200.000 kr. (se iøvrigt artik
len Firmaidrætten og tipsmidlerne i 
sidste nummer af D AN SK FIR M A 
ID R Æ T).

En ting som blandt mange andre glæ
der hovedbestyrelsen særdeles meget, 
fortsatte formanden, er det meget klub
husbyggeri, der i disse år finder sted 
rundt omkring i landet. Ja, ikke alene 
klubhusbyggeri hører man nu om, men 
flere steder arbejdes med opførelse af 
egen hal.

Formanden rettede til slut en tak til 
alle ledere landet over, som i det dag
lige arbejde udfører et stort og uselvisk 
stykke arbejde for den fælles sag —- 
firmaidrætten.

Til formandens beretning havde flere 
af repræsentanterne ordet. Erik Juul, 
Vejle, ønskede større støtte fra pressens 
side i arbejdet med at udbrede kendska
bet til firmaidrætten.

Georg Andersen, Viborg, ønskede en 
redegørelse fra formanden for proble
met omkring skattebegunstigelser for 
pengegaver til firmaidrætsorganisationer. 
Formanden svarede, at der fra forbundets 
side er søgt om sådanne begunstigelser, 
og så snart svar foreligger fra mini
steriet, vil meddelelse herom tilgå orga
nisationerne.

Fra Slagelse’s side, ved Knud Erik 
Petersen, foresloges det at drive en større 
agitation for erhvervelse af nye organi
sationer under forbundet, hvilket for
manden ikke principielt havde noget 
imod, men blot ikke på nuværende tids
punkt kunne afse tid til på grund af 
det „bierhverv", som hovedbestyrelsens 
medlemmer må have ved siden af firma
idrætsarbejdet.

Alle, som havde ordet til formandens 
beretning, rettede en tak til hovedbesty
relsen for vel udført arbejde, en tak ho
vedbestyrelsesmedlem Ejgon Bertelsen, 
Svendborg, redresserede til formand og 
kasserer, som vel nok er de to personer, 
der i det forløbne år har trukket det 
største læs i forbundets ledelse.

Udvalgenes beretninger.
Med korte indlæg fra de respektive 

udvalgsformænd fortsattes herefter mø
det. Kun ganske få repræsentanter havde 
noget at bemærke til de aflagte beret
ninger.

For fodbold- og håndboldudvalgets 
vedkommende blev dette års beretning 
den sidste, idet forbundet fra og med 
1965 går over til en ny stævneform, som 
iøvrigt findes omtalt andet steds i bladet.

Æresbevisninger.
Forbundets æresnål overraktes til den 

tidligere formand, A. Agerbæk,, Køben
havn, en hædersbevisning som skulle 
have været overrakt ved sidste års møde 
i Haderslev, hvor Agerbæk blev udnævnt 
til æresmedlem. Dette lod sig imidlertid 
ikke gøre, idet æresnålen først er blevet 
indstiftet for ganske få uger siden.

Den af Crome & Goldschmidt, Kø
benhavn, udsatte idrætsmærkepokal blev 
som omtalt i sidste nummer af DANSK  
FIRMA I D RÆ T  vundet af Firmaernes 
F odbold  Forbund, Århus. Organisatio
nens formand, Hans Thomsen, modtog 
pokalen, men udsatte den generøst som 
vandrepokal i en fortsat konkurrence 
blandt forbundets organisationer. Nær
mere propositioner for vandrepokalen 
vil senere blive udarbejdet.

Det er efterhånden med en vis spæn
ding, repræsentantskabet ser hen til det 
tidspunkt på mødet, hvor A. A gebæk’s 
ærespokal skal overrækkes. Enebestem
mende er forretningsudvalget og Ager
bæk selv, og igen i år var det lykkedes 
at finde frem til en person, om hvem 
ingen af de tilstedeværende var i tvivl
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1. For foden af Ålborg tårnet i restaurant „Skydepavilonens’ hyggelige lokaler foregik årsmødet 1964. 2. Forman
den for Dansk Firmaidræts Forbund, H . A g e r s k o v  P etersen , København, aflægger beretning. (Formanden fik ikke 
brug for de i baggrunden placerede geværer, - beretningen godkendtes). 3. Ålborgs bys repræsentant, v ic e 
b o rg m ester  M a r i u s  A n d e r s e n ,  byder velkommen til „byen der viser vej’ . I forgrunden årsmødets dirigent, H e n 
ry  D a l a g e r ,  D .J .I . F. 4. Forbundets formand overrækker æresnålen til forbundets eneste æresmedlem, A. Ager
bæk, København, forbundets tidligerer formand. 5. Fra overrækkelsen af A. Agerbæks ærespokal. Forbundets 
formand taler til „den udkårne" H e n n i n g  J e n s e n , Kolding. 6. Årsmødets gæstebord. Fra venstre A ,  A g e r b æ k ,  
København, viceborgmester M a r i u s  A n d e r s e n ,  Ålborg, E i g i l  T h o m s e n , Ålborg fodbolddommerklub, A a g e  P o u ls en , 
og A n k e r  H ø j f e l t ,  begge medlem af Ålborg Firmasport’s ordens- og amatørudvalg. 7. Dansk Firmaidræts For
bunds kasserer, C a r s t e n  S ø ren sen , København, (siddende nærmest væggen) i fuld gang med udbetaling oaf rej
sepenge og tipstildelingerne. 8. Mændene bag det vellykkede årsmøde, yderst til højre formanden for Ålborg 
organisationen, E i v i n d  N ie ls e n ,
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om havde fortjent at modtage denne hæ
dersbevisning. Valget faldt på formanden 
for Kolding Firma Sport, Henning Jen 
sen. Samtlige repræsentanter hyldede 
med minutlangt bifald Henning Jensen.

Regnskab.
,,I begrænsningens kunst kendes me- 

steren“ sagde den tyske digter, Goethe, 
og ingen behersker mere end forbundets 
kasserer, Carsten Sørensen, denne kunst. 
Med få velvalgte ord kommenterede han 
det fremlagte regnskab og på samme 
måde det foreslåede budget for det kom
mende år.

Ingen havde noget at bemærke (hvad 
skulle man også sige), og regnskabet blev 
enstemmigt godkendt af forsamlingen og 
iøvrigt „belønnet” med et fortjent bifald.

12,30— 13,30.
I mødets forretningsorden hedder det: 

„mødet kan afbrydes af en frokostpause”, 
hvilket dirigenten gjorde i nævnte tids
rum, og med en glubende appetit gik alle 
til det ventende „store kolde bord”.

—- og m ødet fortsatte.
Dagsordenens måske mest spændende 

punkt var sikkert bestyrelsens forslag 
om indførelse af en ny stævneform. 
Dette forslag blev behandlet umiddelbart 
efter frokost, og debatten blev livlig —  
se andet sted i bladet, hvor referat af 
denne debat bringes.

Fin gestus.
Ved gennemgangen af det forestående 

regnskabsårs budget meddelte F.K.B.U.s 
formand, E. Kjær gaard Kristensen, at 
man fra F.K.B.U.s side stillede de orga
nisationen tildelte tipspenge —  1.300 kr.
-— til rådighed for forbundets kursus
arbejde.

Bifald fra forsamlingen.

Valg.
Næstformand og sekretær, Richard 

Janner, København, genvalgtes med ak

klamation, hvilket ligeledes var tilfældet 
med kassereren, Carsten Sørensen, Kø
benhavn.

Om de tre bestyrelses-pladser, som 
skulle besættes, måtte der foretages 
skriftlig afstemning. Hans Thom sen, År
hus, og Allan Andersen, København, 
blev genvalgt, medens den tredje plads 
blev besat med Henning Jensen, Kol- 
ding.

Som suppleant til bestyrelsen valgtes 
Em il Jensen, Århus, i stedet for E. Kjær- 
gard Kristensen, København, der ikke 
ønskede genvalg.

Alle øvrige valg var genvalg.

Fremtiden.
Under punktet „det fremtidige arbej

de” bragte formanden de tilstedeværen
de en tak for den saglige behandling, 
man havde givet ikke mindst bestyrel
sens forslag om en ny stævneform og 
udtrykte håbet om et godt arbejdsår. 
„Der er nok at gå i gang med”, sluttede 
formanden.

Næste årsmøde.
Et heller ikke kedeligt punkt på års

mødernes dagsorden er „fastsættelse af 
stedet for næste års repræsentantskabs
møde”.

Som nogle bedre turistforeningers for- 
mænd kappes som regel flere organisa
tioners repræsentanter om at få arrange
mentet. I år var bejlerne Nyborg, V iborg  
og Vejle.

Efter skriftlig afstemning blev næste 
års mødested N yborg.

Afslutning.
Formanden rettede en tak til mødets 

gæster, til dirigenten og den arrangeren
de organisations bestyrelse for et helt 
igennem upåklageligt arrangement.

Til slut udbragtes et trefoldigt leve 
for firmaidrætten i Danmark. A. A.

*
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Sådan kommer vi ti! at bo
DANSK FIRMAIDRÆT’s faste rubrik 
Sådan bor vi har denne gang undergået 
en mindre redaktionel ændring i over
skriften. Esbjerg Firma Idræt’s sekre
tær, Bent Tobiasen, fortæller.

Esbjerg Firma Idræt arbejder m ed  
halprojekt.

For nøjagtig et år siden fik vi i Es
bjerg at vide, at vore daværende lokali
teter til indendørs idræt (i Ribehallen) 
kunne vi ikke påregne at benytte mere 
end den sæson ud. Dette lagde grund
tanken til et halprojekt, som i dag næ
sten er færdig på papiret. Indenfor be
styrelsen af E. F. I. havde man tidligere 
pønset med planer om opførelse af et 
klubhus, evt. hal, som ramme om firma
idrættens arbejde i Esbjerg, men oven
stående meddelelse satte skub i disse pla
ner, som ellers var tænkt noget frem
tidige.

På et ekstraordinært medlemsmøde i 
januar 1964 blev det vedtaget at realisere 
halplanen. Der blev nedsat et haludvalg, 
som straks henvendte sig til Esbjerg 
Kommune med anmodning om grund til 
hallen og økonomisk støtte. Begge dele 
blev stillet i udsigt —  vore medlemmer 
blev orienteret, og det blev vedtaget, at 
arbejdet skulle udføres ved frivillig ar
bejdsindsats fra vore medlemmers side. 
Der blev nedsat et udvalg af såvel tek
nisk som økonomisk art, skitsetegninger 
blev udarbejdet, økonomiske muligheder 
blev gennemgået, og i dag siger Esbjerg 
Firma Idræt’s haludvalg, at 1. kapitel i

halarbejdet er ved at være til ende, idet 
detailtegningerne snart foreligger, og de 
første 50,000 kr. er indsamlet på 5 må
neder.

Hallen bliver 3 0 X 5 0  m, med bane på 
2 0 X 4 0  m —  omklædningsforhold —  
kantine og bestyrerlejlighed i 3 plan. 
Materialepriserne er udregnet til 3—  
400.000 kr.

Vi har i Esbjerg fået understreget, 
hvor stærk vor organisation i grunden 
står på grund af forskellige forhold.

1. Det brede udsnit af befolkningen, 
som repræsenteres i firmaidrætten.

2. Den velvilje, der findes i firmaers 
ledelse overfor dette at højne kam
meratskabet på arbejdspladsen ved 
udøvelse af firmasport.

3. Idræt på arbejdspladsen er blevet 
et behov, og den arbejdsplads, som 
ikke vil indse dette, får det nok 
svært fremover. Fritiden udnyttes 
—  alle i samme båd, høj som lav.

Byen Esbjerg mangler idrætshaller, og 
hele byens befolkning bakker op bag 
denne mulighed for at få en hal. Mange 
idéer og megen snilde bliver lagt for 
dagen for at samle penge ind. Alene hos 
medlemmer er indsamlet 40.000 kr. på 
forskellig måde, og nu bliver det er
hvervslivets tur til at bidrage, og alle er 
velvillige.

I (f AU
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P h ilip s- K F IU , og J y d s k  Te lefon , Å rh u s , 
å rets  h å n d b o ld m e stre

D F IF ’s landsmesterskaber i udendørs 
håndbold 1964 blev søndag den 16. 
august afviklet på banerne ved Skjold
borgvejens Skole i Fredericia.

Stævnet var begunstiget af det her
ligste sommervejr, og der var fra Frede- 
ricia-ledernes side gjort store anstren
gelser for et godt forløb. Dette blev da 
også tilfældet, idet kampene kunne af
vikles planmæssigt, og da alle holdene

havnsk finaleplads. Sejrscifrene blev 
9— 3.

De to foregående års mestre, Jydsk 
Telefon, måtte kæmpe uventet hårdt for 
sin finaleplads mod Toldfunktionærerne, 
som dog måtte neje sig 5— 6.

Der var herefter lagt op til det forven
tede stor-opgør mellem mesterskabernes 
evige rivaler, B & W  og Jydsk Telefon, 
og man blev ikke skuffet. I kampens

Mesterskabernes vinderhold:

Jydsk Telefon, Århus Philips, K .F .I U.

som helhed var af en jævn god standard, 
kom mesterskaberne til at byde på en 
række spændende dyster —  ikke mindst 
i finalerne.

Hos herrerne vandt de indendørs me
stre fra Åbenrå Slagteri pulje 1, Jydsk 
Telefon , Århus, pulje 2, Toldfunktionæ- 
rerne, K FIU , pulje 3, Sabroe, Århus, 
pulje 4 o g B & W , FKBU, pulje 5.

I stævnets eneste kvartfinale tog Jydsk 
Telefon derefter revance for sit inden
dørs nederlag til Åbenrå Slagteri ved at 
vinde 8— 4, og man var klar til semifina
lerne.

Her mødtes først B & W — Sabroe, og 
dette opgør gav, som ventet, en køben

start tydede alt på, at det endelig skulle 
lykkes B & W at knække telefonfolkene, 
der dog efter at have været bagud 0— 3 
kom på 2— 3 inden pausen.

I anden halvleg fortsatte jyderne frem
gangen efter den svage start og fik ud
lignet ved stillingen 4— 4. Efter yder
ligere et mål til hver, endte kampen 5— 5. 
Var kampen spændende, blev omkampen 
ikke mindre nervepirrende.

Jydsk Telefon vandt her første halv
leg 2— 1, anden halvleg endte 1— 1, og 
med slutresultatet 8— 7 halede jyderne 
det 3. mesterskab i træk hjem til Århus. 
Det var selvsagt en glad Emil Jensen. 
formanden for D F IF ’s håndboldudvalg,
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der kunne overrække sine ikke mindre 
lykkelige bysbørn den af Crome & Gold- 
schmidt i 1959 udsatte vandrepokal til 
evig arv og eje —  med en tak til begge 
hold for alle tiders finale.

Men lad os ikke glemme damerne. 
Kampene hos „det svage køn” gav ikke 
herrernes opgør meget efter i spænding 
og styrke. Puljevindere blev SAS, 
KFIU, FDB, Kolding, og Philips, KFIU.

I de tre finaleopgør vandt SAS der
efter 2— 1 over FDB, som også måtte 
se sig slået med et enkelt mål (2 — 1) af 
Philips.

Den afgørende finalekamp mellem de 
to KFIU-hold blev vundet 2— 0 af Phi
lips, og det lykkedes altså ikke SAS at 
sikre sig Kamgarnspinderiets pokal til 
ejendom, men den forblev dog i KFIU. 
I sandhed et udtryk for, at frænde er 
frænde værst!

Med præmieoverrækkelsen hos damer
ne kunne Emil Jensen  sætte punktum for 
et godt mesterskabsstævne, der gav som 
indtryk, at det fortsat er ganske bestemte 
klubber indenfor DFIF, som er tonean
givende i håndbold.

Hånd boldudvalget.

E t  farvel
På repræsentantskabsmødet den 1. no

vember i Ålborg trak Svend Nielsen, 
Fredericia, sig tilbage fra bestyrelsen.

Vi er vidende om, at det lokale arbej
de optager Svend Nielsen meget stærkt, 
hvilket da også er grunden til, at han 
ikke mere kan afse tid til også at deltage 
i forbundets arbejde. Vi accepterer dette 
og siger Svend Nielsen tak for den tid, 
han ofrede i forbundets tjeneste, både 
som formand for håndboldudvalget og 
som medlem af bestyrelsen, og vi ved, 
at han er parat til endnu en tid frem
over at yde en indsats i firmaidrættens 
tjeneste indenfor sin organisation, et ar
bejde, der sættes stor pris på, og som vi 
ønsker ham held og lykke til.

Svend Nielsen modtog i foråret for

bundets hæderstegn som påskønnelse for 
sit arbejde for firmaidrætten.

- O g  et ve lko m m en
T il den ledige plads i bestyrelsen efter 

Svend Nielsen nyvalgtes Henning Jensen, 
Kolding.

Nogen nærmere præsentation af Hen
ning Jensen turde være overflødig, der
til er det arbejde, han gennem en årræk
ke har udført indenfor Kolding Firma 
Sport, og den centrale placering han der 
indtager, for kendt, og vi går vist heller 
ikke nogen for nær, når vi antyder, at 
den meget livlige aktivitet, der udfolder 
sig indenfor firmaidrætten i denne lands
del, også har tråde, der går fra Kolding.

Og nu kalder også forbundet på Hen
ning Jensen.

En naturlig udvikling for denne nyt
tige leder, at der i forbundets ledelse op
står ønske om at få del i netop hans ar
bejdsevne og store erfaring. For også 
dér  er et stykke arbejde, der skal gøres, 
et arbejde, der stadig vokser, efterhån
den som forbundet udvikler sig på alle 
områder. At det måske vil komme til at 
betyde et offer for „hjemmefronten”, 
må vel så accepteres af denne, men vi 
tror dog, at Henning Jensen er i stand 
til at tilgodese begge parter.

Og tager man årsmødets afgørelse ved
rørende den nye stævneform med ind i 
billedet, vil der ret hurtigt blive brug for 
Henning Jensens lederegenskaber, idet 
Kolding Firma Sport som bekendt bliver 
den første værtsorganisation, og dermed 
inddrages han jo naturligt i første linje 
i denne opgave. Vi ved, at Henning Jen
sen vil gå ind for at løse sin del af denne 
opgave, ligesom vi ved, at han er klar 
til at medvirke positivt ved løsningen 
af de voksende bestyrelsesopgaver årene 
fremover vil bringe.

Derfor byder vi da også med glæde 
Henning Jensen velkommen i bestyrel
sen —  velkommen til et samarbejde, som 
vi tror begge parter vil få glæde a f !

A. P.
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Firmaidrættens Dag
På Dansk Firmaidræts Forbunds års

møde i Ålborg blev af forbundets hoved
bestyrelse fremlagt følgende forslag:

Bestyrelsen foreslår, at forbundet 
indfører et årligt latidsstævne, der på 
bred basis kan vise firmaidrættens idé 
og arbejde, hvorfor valg a f  fodbold- 
og håndboldudvalg udgår, og det over
lades bestyrelsen i stedet at nedsætte et 
stævneudvalg.

Forslaget var ledsaget af følgende sup
plerende bemærkninger:

1. Arrangementet af stævnet lægges på skift 
i interesserede byer, hvorved der kan 
opnås stor propagandamæssig virkning.

2. I det af bestyrelsen nedsatte stævneud
valg kan indvælges medlemmer uden 
for bestyrelsens kreds.

3. For at indvinde erfaring udskrives stæv
net det første år i følgende discipliner: 
fodbold —  håndbold herrer —  håndbold 
damer, med 1 hold fra hver organisation 
i hver disciplin.

4. Deltagerberettiget er enhver firmaklub, 
brancheklub samt etatsklub, der er til
sluttet en organisation under D.F.I.F.

5. De deltagende hold opdeles i puljer, i 
det omfang arrangementet kræver.

6. Den økonomiske ramme for stævnet 
fastlægges i relation til forbundets regn
skabs-budget.

7. Der nedsættes et ærespræsidium med 
stærkt lokalt islæt.

8. Stævnet foreslås afholdt første gang i 
1965 i Kolding.
Kolding Firma Sport har erklæret sig 
villig til at medvirke ved arrangementets 
afvikling i denne by.

For og im od.
At omhandlede forslag ville give an

ledning til en længere debat med mange 
indlæg var ventet af mange, og at ikke 
alle ville gå ind for forslaget —  hverken 
helt eller delvis —  kom ej heller som 
nogen større overraskelse.

Umiddelbart efter, at forbundets for
mand, A. A gerskov Petersen, Køben

havn, havde kommenteret forslaget, tog 
diskussionen sin begyndelse.

Som første taler ønskede H. F. C. B il
bo, Lyngby-Tårbæk, forslaget ændret der
hen, at en række indledende „geografi- 
ske“ stævner dannede en slags udtagel
sesstævner for det senere landsstævne. 
Ligesom Carl Hansen, Randers, tvivlede 
Bilbo på, at et stævne af det format, der 
var lagt op til i forslaget, kunne afvikles 
på een week-end.

Henry Jepsen, D. J. I. F., foreslog som 
Bilbo et eller flere kvalifikationsstævner 
forud for selve landsstævnet.

Sander Frederiksen, Svendborg, efter
lyste oplysninger i forslaget om stævnets 
program udover det rent idrætslige, me
dens Knud Erik Petersen, Slagelse, K. 
H olden  førgensen, Silkeborg, og Erik 
H an f garn, Nyborg, ønskede problemet 
om spilleberettigede deltagere præciseret 
og gerne løst derhen, at kun „ikke a k 
tivt?“ spillere måtte deltage på de til
meldte hold.

Ønsker om at få skydning optaget på 
stævnets program blev fremsat af R. A n 
dreas s en, Randers, og E. Kjær gaard K r i
stensen, F. K. B. U.

H. Grønkjær, K. F. I.U., ønskede flere 
detaljerede oplysninger fra bestyrelsen, 
men stillede sig iøvrigt som formanden 
for F. K. B. U., E. Kjærgaard Kristen
sen, tvivlende overfor succes’en af et 
sådant landsstævne.

Endelig stillede K . B. Jensen, Horsens, 
spørgsmål om, hvorvidt sådanne stævner 
fandt sted i andre lande.

Efter at forbundsformanden havde 
haft ordet og besvaret de direkte stillede 
spørgsmål, blev bestyrelsens forslag uæn
dret stillet under afstemning. 53 stemte 
for, 13 imod, medens 27 undlod at 
stemme.

Konklusion.
Med årsmødet lidt på afstand, men 

dog med de mange indlæg fra mødet i
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f r i s k  e r in d r in g , k a n  d e r  ik k e  v æ re  n o g e n  
tv iv l  o m , at d en  b e s lu tn in g , d e r  b le v  
t r u f f e t  i Å lb o r g , v a r  d e n  r ig t ig e .

A t  d e r  f r a  h o v e d b e s ty re ls e n s  s id e  v a r  
t a le  o m  et v e l g e n n e m tæ n k t  f o r s la g , b e -  
t v iv le r  s ik k e r t  in g e n . D e r  e r  i f o r s la g e t  
ta g e t  h ø jd e  f o r  så v e l b a n e - so m  in d k v a r 
te r in g s -  o g  b e s p is n in g s p r o b le m e r  o s v ., 
o g  m e d  en  v æ r ts o r g a n is a tio n  so m  K o l
ding Firma Sport v e d  r o rp in d e n  k a n  en  
b e d r e  ra m m e  o m k r in g  d e t fø r s te  la n d s 
s tæ v n e  ik k e  f in d e s .

T i lb a g e  er d e r f o r  n u  k u n  at h å b e , a t 
a l le  fo r b u n d e ts  t i l s lu t te d e  o r g a n is a t io n e r  
v i l  s lu tte  o p  b a g  ta n k e n  o m  o g  id é e n  
m e d  F I R M A I D R Æ T T E N S  D A G .

A. A.

P å  kursus i S  ver rig
Ig e n  i å r in d lø b  f r a  v o rt  sv e n sk e  b r o -  

d e r fo r b u n d , Svenska Korporationsidrotts- 
förbundet, en  in d b y d e ls e  t i l  a t se n d e  d e l 
ta g e r e  t i l  å re ts  k u rsu s  p å  id r æ ts h ø js k o le n  
B O S Ø N  i n æ rh e d e n  a f  S to c k h o lm .

F r a  D a n s k  F ir m a id r æ ts  F o r b u n d  d e l 
t o g  N ini Frimodt Rasmussen, F . K . S . ,  
O d e n s e , o g  K aj K . Knudsen, P o s te n s  
Id r æ ts fo r b u n d , R a n d e r s .

F r a  b e g g e  d e lta g e r e  h a r  re d a k tio n e n  
m o d ta g e t  b e r e tn in g  o m  tu re n , m e n  a f  
p la d s h e n sy n  er d e t ik k e  m u lig t  a t b r in g e  
d is se  b e r e tn in g e r  i d e re s  fu ld e  o r d ly d .

F o r b u n d e ts  to  re p r æ s e n ta n te r  m ø d te  d e  
ø v r ig e  k u r s u s d e lta g e r e  lø rd a g  d e n  8 .  
a u g u st o m  e f te r m id d a g e n  v e d  S to c k h o lm  
C e n tr a ls ta t io n , h v o r f r a  b u sse r  k ø r te  d e m  
t i l  B O S Ø N .

E f t e r  v e lk o m s to r d  f r a  k u r s u s le d e r e n , 
N iels Hagmann, b le v  d e lta g e rn e s  v æ r e l 
s e r  a n v is t, o g  iø v r ig t  b e n y tte d e s  d e n  f ø r 
s te  t im e s  tid  t i l  a t b e s e  lo k a li te te r n e  l id t  
n æ rm e re . F ø r s te  a f te n s  p ro g ra m  b e s to d  
a f  f i lm s f o r e v is n in g  m e d  e f te r fø lg e n d e  
le jr b å l ,  v ed  h v ilk e t  k u r s is te rn e  r ig t ig  
„ ry s te d e s  s a m m e n " .

N ini Frimodt Rasmussen f o r t æ l le r  i 
s in  b e r e tn in g , a t  s e lv  o m  d e t a f  o g  t i l

k u n n e  k n ib e  m ed  at f o r s tå  d e  sv en sk e  
in s tr u k tø r e r , v a r  d e t m e g e t  u d b y tte r ig t  
at fø lg e  d e  s p e c ie lle  g y m n a s t ik in s t r u k 
tio n e r . D e t  v æ rs te  f o r  N i n i  sy n es  d o g  
a t h a v e  v æ re t  k o m b in a t io n e n  a f  d en  
m e g e n  f r i s k e  lu f t  o g  d e  m a n g e  ø v e lser, 
so m  b le v  g e n n e m g å e t  i p r a k s is .  „ D is s e  
to  t in g  t r æ t te r  m e g e t, så d e t  k n e b  ik k e  
m ed  at s o v e  o m  n a t t e n " ,  s k r iv e r  N in i.

Kaj K. Knudsen, so m  h a v d e  ø n sk et 
at d e lta g e  i fo d b o ld -  o g  h å n d b o ld g r u p 
p en , h a r  l ig e le d e s  k u n  lo v o r d  tilo v e rs  
fo r  de s v e n s k e  in s tr u k tø r e r , s o m  b la n d t 
a n d et v a r  fo r m a n d e n  f o r  d e t  sv en sk e  
f ir m a id r æ ts fo r b u n d , Henry Ohlson, og  
d en  s v e n sk e  h å n d b o ld r ig s tr æ n e r , T. Ah- 
lin.

„ Ø k o n o m ie n " ,  fo r ts æ tte r  K a j ,  , ,—  a lle  
id r æ ts fo r b u n d s  ø m m e  p u n k t , d r ø f te d e  vi 
n a tu r lig v is  o g s å . H e r  b le v  j e g  v irk e lig  
m e g e t fo r b a v s e t ,  d a je g  e r f a r e d e ,  at s ta 
te n  h v e rt  å r  t i ld e le r  d en  s v e n s k e  f ir m a 
id ræ t o m k r in g  1 m il l io n  s v e n s k e  k r o n e r " .

S id ste  a f t e n  p å  B O S Ø N , f r e d a g , v ar 
h e llig e t  k a m m e r a t l ig t  sa m v æ r. F o r s k e llig  
u n d e r h o ld n in g  v ed  k u r s u s d e lta g e r n e  var 
a rr a n g e re t , o g  a f te n e n  s lu tte d e  m e d  dans 
på id r æ ts s k o le n s  te rra sse .

B e g g e  d e  d a n sk e  d e lta g e r e  re tte r  t il  
s lu t i d e re s  b e r e tn in g e r  en  ta k  t i l  D a n sk  
F irm a id ræ ts  F o r b u n d  f o r  t u r e n  sam t en 
ta k  t il  s å v e l k u r s u s le d e ls e n  s o m  k u rsu s
k a m m e ra te rn e  f o r  en  h y g g e l ig  o g  u d 
b y tte r ig  u g e  p å  B O S Ø N  —  e n  ta k , som  
D A N S K  F I R M A I D R Æ T  h e r v e r  v id e r e 
b r in g e r . A. A.

» S a g t  o g  s k re v e t« 
siden s id s t

Nu.
Nu er der en grund mere til at være med

lem af idrætsforeningen. Som en service for 
medlemmerne er NIF begyndt at abonnere på 
et par tidsskrifter med forbrugervejledning, 
nemlig „TÆ N K“ og Statens Husholdnings
råds „Råd og meddelelser".

Er De også somme tider i tvivl om, hvad 
De skal købe, så skulle De sørge for at kom-
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me på cirkulationslisten. Det sker let og smer
tefrit ved at ringe til en af de rare damer i 
biblioteket.

(Fra „NlF-nyt“, medlemsblad for  
Nationalbankens Idræts-Forening).

Værd at bemærke.
Husk, hvis I skal rejse ud til stævner, at 

der findes sportsbilletter. Men I skal have 
fornøden dokumentation fra den organisation, 
I tilhører. En sådan fås hos unionens sekretær.

Der udstedes sportsbilletter til rejser med 
D. S. B. —  S. A. S. og Bornholms Damp
skibsselskab.

(Fra en udsendt meddelelse til 
klubber under Lyngby-T årbæk 
Firma Union).

Kort og  godt.
Og nu ikke mere snak.
Nu gælder det skak.
Tak.

(Fra „Funktionær-Idræt, m edlem s
blad for K. F. L U .) .

N. B.
Denne lille notits kan klippes ud og sættes 

på kalenderen:
Sidste frist for indlevering af stof til bla
det er stadig den 10. i hver måned.

(Red. i „B B “, medlemsblad for  
Belysningsvæsenets Boldklub).

Opråb.
. . .  og mød op til vort repræsentantskabs

møde med en positiv indstilling til vort for
bunds fremtid og styrelsens arbejde. Det er 
ikke så få hundrede timer, vi anvender i dette 
filantropiske foretagende.

(Formanden fo r  D. J. I. F., Aage 
Johansen, i forbundets m edlem s
blad „Jernbanesport og hobby").

Firkantstævne.
Disse arrangementer er ikke alene medvir

kende til at skabe et godt og varigt kamme
ratskab mellem fængselsfunktionærer fra man
ge egne af landet, men er også en mulighed 
for den enkelte til at sætte sig ind i de for
skellige anstalters arbejdsforhold, hvilket i 
høj grad kan være til nytte i den daglige tje
neste.

(Fra „IK F “, medlemsblad for
Idrætsforeningen ved Københavns 
Fængsler).

Bladets mission.
Det kan efter bestyrelsens mening ikke 

diskuteres, at vort lille blad har sin mission, 
noget, der jo også fremgår af det høje abonne
mentstal, og derfor skulle abonnenterne også 
gerne modtage et blad, der er værd at lukke 
op og læse.

(R edolo  i „Nyt fra TIF", med
lem sblad for Toldassistenternes 
Idræts Forening).

Sande ord.
Fællesspisningen begyndte, og under denne 

holdt borgmester Erhard Jacobsen, Gladsaxe, 
festtalen. Han sagde, at kommunalbestyrelsen 
og han selv var glade for det arbejde, der 
gøres indenfor firmaidrætten. Den sørger for, 
at folk ikke forfalder før tiden, men er raske 
og sunde. Samtidig skaber den et nødvendigt 
sammenhold blandt medarbejderne.

(Fra „Firmasport", F. K. B. U.’s 
m edlem sblad).

Dejligt at se.
. . .  ca. 300— 400 tilskuere, der ventede på 

afviklingen af fodbold-cupfinalen. Dejligt at 
se, at vor sport omgærdes med så megen 
interesse af så mange. Men, det må indrøm
mes, der blev også serveret noget for pengene 
i år. Finalen stod mellem „Slagterne1' og 
„P. I. F. S.“ (Bankerne), og med en optakt, der 
siger spar to til alt, indledtes kamphandlin
gerne. Her var levende gris i snor, bank
checks i kuvert, altsammen gaver „til hin
anden11.

(B . S. i Slagelse Firma-Sports med
lem sblad „Klub Nyt".

E k s e m p e l til efterfølgelse
Med Slagelse Firma-Sport som initia

tivtager bragte dagbladet „Sjællands T i
dende" lørdag den 26. september 1964 
omstående nedfotograferede helside om 
firmaidrætten på Vestsjælland. Bortset 
fra sætternissens forkerte oplysning om 
formandens vigtige programpunkt (næst- 
øverste afsnit) er idéen om udbredelse 
af kendskabet til firmaidrætten gennem 
dagspressen så ganske afgjort et eksem
pel til efterfølgelse.
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EE3 Sjællandsk Weekend EEE
Danik Firma Idræts Forbunds emblem (hr) fortæller lidt om bredden 
indenfor f irmas porten i Danmark. Emblemet er sammensat a f e t tand
hjul, der symboliserer maskinfolk, teknikere m, v4 og handelsguden 
Mercurs hot fortæller, at også handeb- og kontorfojk deltager oktlvt 
j idrætten,
D. F. I. F.s dynamiske formand, inspekter Agerskov Pedersen, K åber- 
hovn, (th), hor et meget vigtigt punkt på sit program: Optagelse at 
D. F. I. F. under Dansk Idræts Forbund. Han vil formentlig nå det, som 
ban har nået en lang række mål, han tidligere har sat sig.

IDRÆT A

håndbolden. Endnu dette ge» kun omkring 70 spillere 
turnerings«, men dat gå? stadig frsmad. flere flrmae 
har indledt samarbejde rruid udenby« klubber i sivf 

lodbotd som badminton.



K a le n d e r fo r vinterens m a n g e  fo rsk . a rra n ge m e n te r
Fra en række af forbundets 28 organisationer har vi modtaget meddelelse om planlagte arran

gementer af forskellig slags i den forestående vintersæson.
Vinterens „begivenhedskalender“ (udover de løbende turneringer) ser således ud:

Arrangerende
organisation D ato: Arrangementets art:

Køge 23/1, 30/1 og 
31/1

Indendørs fodboldstævner.

13/2, 14/2 Sjællandsmesterskab i indendørs fodbold for 
firmaklubber.

Silkeborg p Billardturnering for 3-mands hold.
?/12 Indendørs fodboldstævne i samarbejde med 

dagbladet „Jysk Aktuelt“.
?/3 Håndboldstævne.

Lyngby/Tårbæk 22/11 Jule five a side (velgørenhedsstævne).
20/12 Indendørs fodboldstævne.
30/1 Unionsmesterskaber i badminton.
31/1 Unionsmesterskaber i indendørs fodbold.
14/3 Unionsmesterskaber i bordtennis.

Sønderborg 10/12 Gåse- og andespil.

Horsens 19/11, 10/12 Bankospil.
6/12 Indendørs fodboldstævne.
31/12 Stor Nytårsfest.

Viborg 19/2, 20/2 Indendørs fodboldstævne.

Svendborg 14/2 „Kom og vær med“-stævnet, som omfatter badminton, 
bordtennis, indefodbold, håndbold og skydning (15 m).

Esbjerg 21/11, 22/11 Indendørs fodboldstævne i Varde-Hallen.
12/12 Indendørs fodboldstævne i Varde-Hallen.
16/1 Håndboldstævne i Ribe-Hallen.
6/2, 7/2 Indendørs fodboldstævne i Ribe-Hallen.

D J I  F 22/11 Badmintonstævne i Fredericia.
5/12, 6/12 Skakstævne i Odense.
3/1 Indendørs fodboldstævne i Fredericia.
30/1 Håndboldmesterskaber i Fredericia.
13/2 Indendørs fodboldmesterskaber i Fredericia.
21/2 Badmintonmesterskaber i Odense.
?/2 Holdmesterskab i skak i Odense.
6/3 Jernbane-badminton landskamp mod Sverige i 

Helsingør.
?/3 Bordtennismesterskaber i København.
?/3 Enkeltmandsmesterskab i skak på Knudshoved.
?/3 Week-end kursus i foto, musik og kunst på 

Knudshoved.
?/3 Terrænløb ved Hunderup.

D K S I 21/11 Håndboldstævne i Grenå.
5/12 Håndboldstævne i Års.
12/12 Billardmesterskab i Silkeborg.
23/1 Indendørs fodboldmesterskab i Nyborg.
30/1 Håndboldstævne i Silkeborg.
13/2 Bordtennismesterskaber i Horsens.
27/2 Indendørs fodboldstævne i Odder.
13/3 Håndboldmesterskab i Århus.

D F I F 27/3, 28/3 Landsmesterskaber i bordtennis i Odense.
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G LIM T fra hele landet
Esbjerg.

Den 10. oktober rundede Esbjerg Fir
ma Idræt et rundt tal, idet man passerede 
100 tilsluttede klubber.

Vinterens store turneringer i inde-fod- 
bold (108 tilmeldte hold) foregår under 
lidt primitive forhold i Gartnernes Auk
tionshal, men som det kan læses andet 
steds i bladet, er en firmaidrættens hal 
stærkt på vej.

Foruden inde-fodbold har man nu 
også følgende andre sportsgrene på vin
terprogrammet: bordtennis, badminton
og håndbold.

Silkeborg.
For 3. år i træk vandtes sommerens 

fodboldturnering (11 mands) i A-ræk- 
ken af Slagterne, medens en nystartet 7- 
mands turnering for A-rækkens vedkom
mende blev vundet af Lærerne.

Man er i Silkeborg ikke i tvivl om be
rettigelsen af en sådan 7-mands turnering 
og allerede nu spås større tilslutning til 
næste år, måske lidt på bekostning af 
11-mands turneringen.

Som så mange andre steder sluttede 
sommeren med en cupturnering, hvori 
deltog 24 hold. Denne turnering vandtes 
for andet år i træk af Bankerne.

Ålborg.
Det velspillende hold fra l. F. Å. 

vandt såvel sommerens points- som cup
turnering og gjorde det i cupturneringen 
af med adskillige hold fra den bedste 
række, mesterrækken. I. F. Å. selv spil
lede i mellemrækken.

82 hold er tilmeldt den forestående 
indefodbold turnering, og man skal 
igennem ca. 300 kampe, før Ålborgme
steren er fundet.

Foruden inde-fodbold byder vinterpro
grammet i Ålborg også på bordtennis og 
skydning.

D. K. S. L
Ved finalestævnet i fodbold på Bøge 

stadion i Svendborg vandt D. A. K., Ros
kilde, over Grindsted så sikkert som 
6— 0, hvorimod det påtænkte håndbold
stævne måtte aflyses på grund af den me
get våde sommer, vi havde.

Også indenfor D. K. S. I. har man for
søgt sig med 7-mands fodbold. I Silke
borg afholdtes et stævne, der blev en ube
tinget succes. Stævnet blev vundet af 
N ibe.

Endelig skal nævnes, at organisatio
nens mange tilsluttede klubber ude om
kring i landet afholder og har afholdt 
flere forskellige stævner, specielt inden
for fodbold.

Køge.
Den 9. juli var man i Køge færdig 

med sommerens pointsturnering i fod
bold. Vinder af den „fine“ række —  
serie 1 —  blev Murerne, medens den ef
terfølgende cupturnering vandtes af serie 
2 holdet B. P.-gas.

Et stort håndboldstævne over flere 
dage med deltagelse af 25 hold er ble
vet vundet af 0 . H. K.

Den årlige afslutningsfest blev afholdt 
lørdag den 7. november i Teaterbygnin
gen. Festen startede kl. 18,30 med fælles
spisning, og senere på aftenen overraktes 
pokaler til vinderne af de mange for
skellige turneringer, som har været af
holdt.

Horsens.
Den 19. oktober afholdtes den årlige 

generalforsamling i Firmaernes Idræts 
Forbund i Horsens. Man kunne glæde 
sig over en fremgang indenfor det sidste 
år på ikke mindre end 10 klubber, så
ledes at organisationen nu har ialt 56 
tilsluttede klubber.

Den eneste, som ved mødet havde den 
„stramme maske“ på i sin beretning,
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var kassereren, Steffen  Christensen, som 
oplyste, at ikke mindre end 22 af de til
sluttede klubber var i restance, en ting, 
som kassereren fandt måtte bringes i or
den aldeles omgående —  (hvilket vel 
heller ikke kan siges at være for meget/ 
red .).

Sønderborg.
Fra vor sydligste organisation meldes, 

at sommerens fodboldturnering efter alle 
tiders „race1' (3 hold sluttede i spidsen 
af turneringen med hver 27 points) 
vandtes af Slagteriet foran Plyfa og 
T in gief f.

I beretningen på repræsentantskabs
mødet beklagede formanden for organi
sationens fodboldudvalg, at så mange 
kampe havde måttet aflyses på grund af 
afbud fra et af holdene.

Sommerens håndboldturnering afvik
ledes i 2 puljer, og den endelige finale
kamp mellem de to puljevindere, Kaser
nen og Jespersen, vandtes af sidstnævnte.

Viborg.
Arbejdet med opførelse af eget klub

hus på arealet ved Sønæs skrider støt 
fremad. I løbet af november måned reg
ner man med at være under tag, og

vinteren igennem fortsætter man så 
indendørs, således at klubhuset kan stå 
færdigt, når udendørs-sæsonen 1965 be
gynder. Om det så er indvielsesdagen 
har man så småt tænkt derpå, idet denne 
gerne skulle falde sammen med organi
sationens 15 års fødselsdag den 10. maj 
1965.

Også i Viborg kom man i sommerens 
turneringer ud for samme vinder af såvel 
pints- som cupturnering i fodbold, nem
lig Scanlace 1. A. A.

R eda ktørens b ø n  til 
a nd re  re d a k tø re r

Overalt i landet udsender mere eller 
mindre regelmæssigt en række firma
idrætsklubber sit eget medlemsblad — 
stort eller lille.

Fælles for dem alle er, at der til brug 
ved udsendelsen af bladet findes en eller 
anden form for fordelingsliste.

Og nu til „bønnen“ : Vær god at føje 
følgende adresse på listen:

DANSK FIRM AIDRÆ T 
ved Allan Andersen,

Lundebjerggårdsvej 72, Skovlunde.

Også jeg  tipper hver uge, -

gør du?

Ved a t tippe støtter du dansk idræt\ -

også firmaidræften!
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E u ro p æ isk  firm aidræ tskonference
Dansk Firmaidræts Forbunds formand, 

H. A gerskov Petersen, deltog fra fredag 
den 18. september— søndag den 20. sep
tember i den 2. internationale europæiske 
firmaidrætskonference i Vest-Berlin og 
Hamburg.

Kongressen havde deltagere fra Hol
land, Belgien, Luxemburg, Schweiz, Sve
rige, Danmark og værtslandet Vest-Tysk- 
land, medens Frankrig og Norge havde 
meldt afbud.

Deltagerne samledes i Berlin, hvor 
første del af kongressen fandt sted. Lør
dag eftermiddag fløj samtlige deltagere 
til Hamburg, hvor kongressen afslutte
des med vedtagelse af en henvendelse 
til UNESCO om firmaidrættens arbejde 
i de forskellige lande.

Af rent praktiske resultater er det end
nu for tidligt at vente noget positivt af 
sådanne kongresser, idet forholdene i de 
enkelte lande varierer fra land til land.

Mødested for næste internationale fir
maidrætskongres —- i 1966 —  blev 
Stockholm.

*

D A N S K

F I R M A I D R Æ T
Redaktion: Allan Andersen, Lundebjerggårds- 

vej 72, Skovlunde.

Dette nummer afsendt til organisationerne 20. nov. 1964 

Trykt i Kjellins Eftf.s Bogtrykkeri, København

DANSK FIRMAIDRÆTS FORBUND
(stiftet 20. januar 1946)

Bestyrelse

Formand: H. Agerskov Pedersen, Vigerslevallé 
118, Valby. Telf. Va. 1432.

Kasserer: Carsten Sørensen, Holsteinsgade 5, 
København 0 .  Telf. Tria 3906.

Sekretær og næstformand: Rich. Janner, Eng
landsvej 38 C, Kbh. S. 55 91 73.

Ejgon Bertelsen, Porthusvej 38, Svendborg. 
Telf. 1798.

Egon Nielsen, Saxovej 94, Odense.
Henning Jensen, Havesangervej 6, Kolding, 

Telf. 22147.
Karl Randrup, Sjællandsgade 48, Esbjerg.

Telf. 27145.
Hans Thomsen, Skanderborgvej 3, 4., Århus. 

Telf. 43732.
Allan Andersen, Lundebjerggårdsvej 72, Skov

lunde. Telf. 91 01 70.
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Tilsluttede organisationer

Alborg Firm asport
Adresse: Ejvind Nielsen, Ågade 32, Ålborg. 
Klubantal: 73.

Firmaernes Fodbold Forbund, Arhus
Adresse: Hans Thomsen, Skanderborgvej 3, 
Århus C. Klubantal: 101.

Brønderslev Firm a-Sport
Adresse: Paine Berthelsen, Smalbyvej 53, 
Brønderslev. Klubantal: 43.

Danske Jernbaners Idræts- og 
Fritidsforbund

Adresse: Åge Johansen, Hvidovregade 43 b, 
Hvidovre. Klubantal: 49.

Dansk Kødindustri- og Slagteri- 
Idrætsforbund

Adresse: Svend Larsen, Ørnevej 10, Århus V. 
Klubantal: 51.

Dansk Textil Idræt
Adresse: Svend Nielsen, Oldenborggade 18, 
Fredericia. Klubantal: 21.

Esbjerg Firm a Idræt
Adresse: Karl Randrup, Sjællandsgade 48, 
Esbjerg. Klubantal: 80.

Fredericia F a g - og Firm a Idrætsforbund
Adresse: Hans E. Borbjerg, Egevej 3, Fre
dericia. Klubantal: 37.

Frederikshavn Firm a Klubber
Adresse: Jørgen Bjørnager Jensen, Abild- 
gaardsvej 28, Frederikshavn. Klubantal: 26.

Fåborg
Adresse: P. H. Brønner, Lagonis Minde 20, 
Fåborg. Klubantal: 11.

Haderslev E ta t- & Firmafodbold
Adresse: Chr. Pryhs, Sønderbro 34, 
Haderslev. Klubantal: 29.

Herning Firm a Idræt
Adresse: Sv. G. Bækgaard, Finsensgade 43, 
Herning. Klubantal: 34.

Hjørring Firm a Sport
Adresse: Alfred Olesen, Bispevænget 7, 
Hjørring. Klubantal: 40.

Firmaernes Idræts-Forbund i Horsens
Adresse: Knud B. Jensen, Claus Cortsens- 
gade 7, Horsens. Klubantal: 55.

Kolding Firm a Sport
Adresse: Henning Jensen, Havesangervej 6, 
Kolding. Klubantal: 76.

Firm a Klubbernes Boldspil Union, Kbhvn.
Adresse: E. Kjærgaard Kristensen, Englands
vej 78, 1., København S. Klubantal: 190.

Københavns Funktionær Idræts Union
Adresse: H. Grønkjær, Torsvang 56, Lyngby. 
Klubantal: 87.

Køge Firma-Bold
Adresse: Richardt Hansen, 0 .  Sandmarksvej 
14, Køge. Klubantal: 25.

Lyngby-Tårbæk Firm a Union
Adresse: H. F. C. Bilbo, Kiplingsallé 9, 
Søborg. Klubantal: 32.

Nyborg Firm a Sport
Adresse: Erik Hanfgarn, Irisvej 16, Nyborg. 
Klubantal: 11.

Firma-Klubbernes Sammenslutning, 
Odense

Adresse: Egon Nielsen, Saxovej 94, Odense. 
Klubantal: 51.

Postens Idrætsforbund i Danmark
Adresse: Aage Nielsen, Sdr. Ringgade 53, 
Århus C. Klubantal: 30.

Kanders Firm a Sport
Adresse: Carl Frederiksen, Asavænget 16, 
Randers. Klubantal: 84.

Silkeborg Fag- og Firm a Idræt
Adresse: K. Holden Jørgensen, Solsortvej 5, 
Silkeborg. Klubantal: 32.

Slagelse Firm a Sport
Adresse: Knud E. Pedersen, Møllevangen 32, 
Slagelse: Klubantal: 32.

Svendborg Firm a Sport
Adresse: Ejgon Bertelsen, Porthusvej 38, 
Svendborg. Klubantal: 34.

Sønderborg og Omegns Firmaklubber
Adresse: Leo H. Svendsen, Vestergade 12, 
Augustenborg. Klubantal: 20.

Vejle F irm a Sport
Adresse: Aage Jørgensen, Pilevænget 9,
Vejle. Klubantal: 39.

Viborg F ag - og Firm asport
Adresse: Johs. Niichel, Frejasvej 22, Viborg. 
Klubantal: 48.
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